

會員申請表
Membership Application Form

會籍號碼 Membership No: _____ 申請日期 Application Date: _____

公司名稱 Company Name: (中) _____

(Eng)

商業登記證號碼 (如適用) Business Reg. No. (if applicable): _____

公司電話 Company Tel: _____ 傳真 Fax: _____

聯絡人 Contact Person: _____ 聯絡人電話 Contact No: _____

電郵地址 E-mail Address: _____

公司地址 Mailing Address: _____

業務性質 Business Nature:

工程公司 Engineering
 連鎖店 Chain Store
 設計公司/裝修公司 Interior Design
 地產發展商 Land or Property Developer
 建築公司 Architectural Company
 其他 Others

領取禮品之分店 Shop for Collecting Gifts:

香港灣仔軒尼詩道212號地下5-7號舖 Shop 5-7, G/F, 212 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong
 香港灣仔軒尼詩道110號地下C舖 Shop C, G/F, 210 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong
 香港灣仔摩理山道52號地下 G/F, 50 Morrison Hill Road, Wanchai, Hong Kong
 九龍旺角維多利亞道地下 G/F, 8E Mongkok Road, Mongkok, Kowloon
 九龍旺角維多利亞道一樓全層 1/F, 8C Mongkok Road, Mongkok, Kowloon

公司蓋章及簽名 Company Chop and Signature _____ 日期 Date _____

Internal Use Only

已遞交: 公司卡片副本 商業登記證副本(如適用)


門市: P _____ 經手人: () _____



Join the **PLC** Membership Benefits Program

Enjoy Year-round shopping benefits

APPLY NOW



會員優惠計劃

讓您盡享全年購物優惠

請即申請

PLC THE PLC GROUP

Enquiry Hotline
2765 9667

PLC THE PLC GROUP

查詢熱線
2765 9667



The application of PLC Membership / VIP program is simple. Once the application is approved, you can enjoy shopping discounts on decorative lighting, commercial lighting and locks. Engineering companies, interior design companies, land / property developers and chain stores are welcomed to apply.

PLC推出之會員、VIP計劃，申請手續簡易；一經批核，即享燈飾、工程燈及鎖類產品購物優惠。歡迎各類工程公司、設計公司、地產公司、建築公司及連鎖店申請。

What benefits can a Member enjoy instantly?

Commercial Lighting*
10% off on regular items

Decorative Lighting
30% off on regular items

Locks
10% off on designated items

*Exclude light bulbs, commercial lighting accessories and power supply.
*Additional benefits will be notified separately.

會員即可享有什麼優惠？

工程燈*正價貨品 9折
燈飾-正價貨品 7折
鎖類產品-指定貨品 9折

*燈膽、工程燈配件及火牛除外
*額外優惠將另行通知

Want to be our Member?
Just patronise any PLC shops and submit the completed application form with the business card will do.

想成為會員？
您只需惠顧任何PLC分店，填妥申請表格並遞交公司卡片即可。

Be our VIP and enjoy more extraordinary shopping benefits.
(Invitations will be sent to potential customers)

成為VIP，您可獲享更多非凡優惠。
(PLC將向有關客戶發出內部邀請)

優惠使用細則 Terms & Conditions:

- 填妥表格的申請人可獲發臨時會員卡一張，並可即時享用購物優惠。正式會員卡將於遞交所需文件及The PLC Group系統後發出。
Upon completion of this application form, a temporary membership card will be issued to the applicant; membership shopping discounts will be effective immediately. The official membership card will be issued after member submission of necessary documents and approval from The PLC Group.
- 會員卡或VIP卡以公司名義發出，並只適用於該公司受其授權之僱員或代理人。
The Membership or VIP card is issued to the Member or VIP and its authorized employees or agents only.
- 本計劃只適用於The PLC Group旗下的PLC Galeria、PLC燈飾中心及PLC鎖類網中心分店。
The Program is applicable to PLC Galeria, PLC Lighting, PLC Locks & Illumination of The PLC Group only.
- 本計劃只適用於The PLC Group旗下的PLC Galeria、PLC燈飾中心及PLC鎖類網中心分店。
The Program is applicable to PLC Galeria, PLC Lighting, PLC Locks & Illumination of The PLC Group only.
- 購物時必須出示公司發給之會員卡或VIP卡，方可享有購物優惠。
The Membership or VIP card should be presented upon payment in order to enjoy the shopping discounts.
- The PLC Group保留更改或終止優惠使用之權利，而不作另行通知。
The PLC Group reserves the rights to amend or cancel the Program without prior notice.

私隱政策聲明 Privacy Policy

- 閣下/貴公司向本公司所提供的有關個人/公司資料(以下稱稱為“有關資料”)，本公司會妥為保障，並列作機密處理。閣下/貴公司向本公司使用“有關資料”於會員登記、處理訂單、送貨、安裝、保養維修、市場推廣、產品/服務推廣、意見調查、內部研究及委任任何有關事宜。若閣下/貴公司不希望受此有關資料推廣、產品/服務推廣及/或意見調查的電話、電郵或信件，可致電或電郵聯絡本公司。
Personal data or company information (the "information") provided by you/ your company will be treated as private and confidential information, and stored safely. Your/ your company consents to our company using the "information" for the purpose(s) of membership registration, order processing, products delivery and installation, warranty and maintenance services, marketing, product/ services promotion, opinion survey, internal study and/ or any other related affairs. If you/ your company does not want to receive messages regarding marketing, product/ services promotion and/ or opinion survey via telephone, email or mail, please contact us by mail or email.
- 閣下/貴公司授權本公司將“有關資料”按電話、傳真、電郵、傳單、傳單、本公司之代理人或聯絡人、作為內部使用用途。
You/ your company authorizes our company to disclose the "information" provided by you/ your company to the third parties including but not limited to, advertiser, business partner, our company's agents, and contractors for internal use.
- 若閣下/貴公司希望更改或終止“有關資料”，可致電或電郵聯絡本公司，按程序辦理。本公司可視每次成功處理個人資料收取合理費用。
If you/ your company wants to access or correct the "information", please contact us by mail or email. In accordance with prevailing ordinances, our company can charge you/ your company a reasonable fee for each successful access to personal data.
- 香港九龍旺角維多利亞道23號樓上9樓A-D座 電子郵件: plc@plc.com.hk
Mailing address: Unit A-D, 9/F, Gemstar Tower, 23 Man Lok Street, Hung Hom, Kowloon, Hong Kong or Email: plc@plc.com.hk
- 如中英文版本有任何差異，則以英文版本為準。
For any discrepancies between the English and Chinese versions, the English version shall apply and prevail.

客戶填妥後，請連同申請表、卡片副本及商業登記證副本(如適用)交回任何PLC分店或
傳真至149-7333

Please return the completed application form with name card copy & BR copy (if applicable) to any PLC Shops or fax to 8148-7333.

香港九龍旺角維多利亞道23號樓上9樓A-D座
Unit A-D, 9/F, Gemstar Tower, 23 Man Lok Street, Hung Hom, Kowloon, Hong Kong
客戶服務熱線 Customer Service Hotline: (852) 2765 9667
傳真 Fax: (852) 2330 2382 網頁 Website: <http://www.plc.com.hk>